
Zápis z jednání VV OSH Svitavy 9.12.2022 ve Vendolí 

Přítomni: Soural Jan, Vacek Miroslav, Bílek Jiří, Buchta Luboš, Švichká Irena, Uher Pavel, Havel 

Ivan, Kozlovský František, Počka Michal, Dvořák Josef; hosté Čermák Jaroslav, Havlíčková Jana, 

Krejcar Zdeněk 

Program: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Stanovení termínů jednání VV v roce 2023 

4. Příprava galaodpoledne sportu 

5. Soutěže 2023 

6. Schválení vyznamenání 

7. Diskuze, různé 

8. Závěr 

 

ad1) Zahájení provedl Jan Soural, starosta OSH který přivítal všechny přítomné. 

ad2) Zapisovatelem místo omluvené stálé zapisovatelky Hany Flídrové byl zvolen Jiří Bílek a 

ověřovateli zápisu Luboš Buchta a Pavel Uher. 

ad3) Termíny: 1.3., 12.5. společně se starosty okrsků, 12.7., 27.9., 4.11. shromáždění 

představitelů sborů ve Vendolí, 8.12. výjezdní 

ad4) V pátek 20.1. proběhne v Hartmanicích vyhlášení vítězů ligy MH a ZPV, v sobotu 21. pak 

Galaodpoledne požárního sportu Pardubického kraje 

ad5) Soutěže na rok 2023 byly upřesněny, jenom je potřeba dořešit pořadatelství dvoudenních 

soutěží PLAMEN a PS dospělých a dorostu. Pořadatelství superpoháru se rozhodne na VV 1.3. 

ad6) Všechna podaná vyznamenání byla schválena a vyšší vyznamenání postoupena KSH Pak. 

ad7) Dvořák Josef podal informaci o HVP. Jiří Bílek informoval o novém nájemci hotelu 

v Přibyslavi. Bylo schváleno poděkování za ZPV – osobně předá starosta OSH na VH Bezděčí. 

Na příští VV je třeba pozvat k projednání nestandartního chování bratra MM. Jaroslav Čermák, 

zastupující ředitel HZS ÚO Svitavy poděkoval za spolupráci a informoval o dotacích. Byla 

podána informace o výpovědi J. Havlíčkové. 

ad8) Závěrem starosta OSH poděkoval všem za účast a za celoroční práci a popřál všem hezké 

prožití vánočních svátků a pevné zdraví do následujícího roku. 

Zapsal  Jiří Bílek 

 

Ověřil:   Luboš Buchta ………………………………………………………………….. 

 

  Pavel Uher ………………………………………………………………….. 

 

Starosta Jan Soural ………………………………………………………………….. 


